



wtorek, 28.03.2023

Lista obecności:

1. Maciej Stawiski, Przewodniczący
2. Anna Lamers, Zastępczyni Przewodniczącego
3. Katarzyna Krynicka-Szroeder, Sekretarz
4. Maria Pekasiewicz
5. Łukasz Broniszewski

1. Przyjęcie protokołu z 14.03.202- **Przyjęty przez aklamację**

2. Przyjęcie harmonogramu spotkania: **Głosowanie nr 1: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się**

3. Dyskusja o planach na przyszłość.

3.1 Propozycja spotkania z Art Garden - propozycja na 11 kwietnia, najlepiej w parku, usprawnienie komunikacji pomiędzy firmą zarządzającą Parkiem i ul. Bydgoską, a mieszkańcami, RO. Pytanie do Miasta, czy zostanie wydelegowany pracownik odpowiedzialny za komunikację z mieszkańcami.

3.2 Propozycja spotkania z policją, strażą miejską, 25 kwietnia. Jaki cel? Konsultacje ruchu na Bydgoskim? Bezpieczeństwo? Czystość? Konsultacje ruchu na Bydgoskim będą koło maja. Czystość. Kogo zaprosić. Najlepiej przedstawicieli wszystkich firm, które zajmują się porządkiem na różnych obszarach.

4. Zgłoszenie Sylwestra Jankowskiego. Problem wjeżdżających samochodami bezpośrednio nad Martówkę pod same stanowiska grillowe. Czy istnieje możliwość ustawienia zakazu wjazdu nad Martówkę od ul. Popiełuszki. Propozycja ustawienia zakazu obowiązującego od połączenia z ul. Stromą. Do tego miejsca dojazd dla wszystkich kierowców, od skrzyżowania ze Striomą w stronę parku możliwość wjazdu dla uprawnionych, np. działkowców.

Głosowanie 1: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

5. Zabezpieczenie nasadzeń nad Martówką od strony ul. Przybyszewskiego. Miały być kamienie, nie słupki. Wniosek o ustawienie kamieni.

Głosowanie 2: 5 za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw.

6. Wniosek Aldony Mackiewicz o wytyczenie chodnika oficjalnego na przedpocie ul. Broniewskiego, na wysokości przejścia dla pieszych obok Netto.

Głosowanie 3: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

7. Projekt radnych miejskich zmiany uchwały w sprawie Rad Okręgów. Zwiększenie budżetów do 3 tys i wybory w formie głosowania, a nie spotkania wyborczego.

Ł. Broniszewski - dopisać możliwość spotkań hybrydowych, jako równoprawnych. Powołać się na pismo Przewodniczącego Rady Miasta Marcina Czyżniewskiego. Też argumentując, że spotkania hybrydowe zwiększają efektywność

pracy RO i transferu informacji do mieszkańców przy niskiej frekwencji na spotkaniach samych członków RO, jak i mieszkańców z powodu np. zwiększonych zachorowań.

K. Krynicka-Szroeder – dopisać zniesienie ograniczenia wydatkowania budżetu przez RO tylko na cele integracyjne.

A. Lamers - umożliwić wymianę członka RO w trakcie kadencji ze zniesieniem wymogu absencji przez pół roku.

Głosowanie 4: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

8. Proponowane lokalizacje na kosze na śmieci przy ul. Mickiewicza.

Ł. Broniszewski – konieczna rozmowa z panem Gulewskim i dyrektorem Pomianowską. Na spotkaniu Zespołu Adaptacji do Zmian Klimatycznych miało odbyć się spotkanie wszystkich członków RO w sprawie niszczenia mienia publicznego. Zaproszenie miało zostać wysłane do wszystkich RO, a nie zostało. Spotkanie MPU odbędzie się o 13:00.

M. Stawiski - na e-mail RO nic nie doszło. Ostatnio z 3 dniowym wyprzedzeniem przychodzą zawiadomienia o posiedzeniach Komisji Miasta.

K. Krynicka-Szroeder – śmietniki potrzebne przynajmniej na każdym skrzyżowaniu, ale po obu stronach ulicy, w obu kierunkach ruchu.

A. Lamers – kosze na śmieci należy umieścić w regularnych odstępach co ok. 100 metrów. Są tam sklepy, psy.

Głosowanie 5: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

9. Wolne wnioski

9.1 A. Tatarzycka-Ślęk – wniosek o posprzątanie ul. Bema z piachu i liści.

Głosowanie 6: 5 za 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

9.2 Tablica Torwirtów na Placu Muzyków – wniosek o naprawę

Głosowanie 7: 5 za 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

9.3 Translokacja tablic ogłoszeniowych spod SP nr 13. Są 4 tablice, niepotrzebnie wszystkie 4 koło siebie. Wg SP 13 tablice są własnością Gminy, zaś woźni Szkoły naprawili je z uprzejmości. Przy okazji wymiany zamków można je przenieść.

A. Lamers – 1 ustawić przy placu zabaw koło kościoła Michalitów.

M. Stawiski – 1 ustawić Bielany, róg Łukasiewicza i Reja, na przeciwko Rektoratu.

Głosowanie 8: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

9.4. Aktualizacja naszego wewnętrznego regulaminu pracy. Jako grupa musimy wywierać nacisk na osoby, które w ogóle nie są aktywne, nie biorą udziału w pracach RO, zgłaszają coś, ale nie realizują. Zrobić zestawienie obecności. Poprosić osoby nieaktywne o rezygnację z funkcji członka/członkini RO w zamian. Dobrze byłoby dobrać kogoś aktywnego.

9.5 Kolejne spotkanie 11 kwietnia 17:30 w SP wspólnie do Parku.

Katarzyna Kyziole-Szweder

Zatwierdzonej: Marij Stawiski